
 
Kouluverkkotarkastelun käynnistäminen 
 
HYVINVOI 29.09.2022 § 52  
  
 
 
 Käydään läpi kouluverkkotarkastelun käynnistämistä. 

 
Kesä- ja elokuun kokouksissa on saatu laajasti katsausta koulujen   
tilanteesta mm. oppilasmäärien ja koulukiinteistöjen kunnon osalta. 
Keskusteltiin kouluverkkotarkastelun käynnistämisen tarpeellisuudesta ja 
päädyttiin siihen, että kouluverkkoa ja koulujen tulevaisuudennäkymiä on 
syytä tarkastella, kuten valtuuston hyväksymä talousohjelma edellyttää. 
Samalla linjattiin, että tarkastelu on syytä ulottaa koskemaan koko 
kouluverkkoa lukio mukaan luettuna.  
 
Tarkastelun lähestymiskulmana tulisi valiokunnan näkemyksen mukaan olla 
kouluverkon kehittämisessä innovatiivisin tavoin. Erityisesti valiokunta 
painotti sitä, että koulujen lakkauttamisille ei nykyisessä tilanteessa ole 
ilmennyt perusteita. 
 
Hyvinvointivaliokunnan esitys hallitukselle sisältää myös ajatuksia 
tarkastelun käytännön toteutuksesta. Aikataulullisesti valiokunta katsoi, että 
selvitys olisi hyvä olla valmiina kevään 2023 aikana. Selvityshenkilön 
toivottiin löytyvän kaupungin sisältä, koska jo kustannukselliset seikat 
puolustaisivat tätä järjestelyä.  
 

    
 
    
 
 
KH 25.10.2022 § 338    
1158/12.00.00.02.00/2022    
 
 
Kaupunginjohtajan esitys Kaupunginhallitus keskustelee kouluverkkoselvityksestä ja linjaa sen osalta 

jatkotoimenpiteistä. 
 
Kaupunginjohtajan muutettu esitys: 

Kaupunginhallitus keskusteli oppimisympäristöjen kehittämisestä ja 
oppilaiden hyvinvoinnin parantamisesta sekä yhtyi hyvinvointivaliokunnan 
näkemykseen, että koulujen tulevaisuuden näkymiä selvitetään ja 
kehittämistä innovatiivisin keinoin. 

 
Kaupunginhallitus totesi myös, että koulujen lakkauttaminen ei ole tässä 
kohtaa ajankohtaista, joten kouluverkkoselvitystermiä ei tässä nyt käytetä. 
 

Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan muutetun esityksen 
yksimielisesti. 
 
-- 
Merkitään pöytäkirjaan, että opetus- ja sivistysjohtaja Juha Holappa esitteli 
asiaa kokouksessa. 

 
 


